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PROJEKT 
 

Protokół Nr V/IV/07 
z sesji Rady Gminy Wisznia Mała 
z dnia 28 marca 2007 roku 

 
    Obrady Rady Gminy Wisznia Mała rozpoczęły się o godzinie 9.00 w Ośrodku 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Wiszni Małej. Przewodniczącym obrad został 

Przewodniczący Rady Gminy p. Tadeusz Wyrwas. Na sali obecni byli równieŜ Wójt 

Gminy Stanisław Moik, Zastępca Wójta Jakub Bronowicki, Skarbnik Gminy Maria 

Januszek, kierownik referatu Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej 

Sławomira Hermann, kierownik Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych 

Małgorzata Kryczka oraz sołtysi wg. listy obecności. Przewodniczący obrad stwierdził 

prawomocność obrad. Na sali obecnych było czternastu członków Rady Gminy. 

Nieobecny był pan Mirosław Moczulski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący obrad odczytał proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Informacje i komunikaty Wójta i Przewodniczącego. 

4. Wręczenie przez Wicemarszałka Tadeusza Draba aktów wyboru nowym sołtysom. 

5. Uchwała w sprawie zmian w planie budŜetu gminy na 2007 r. 

6. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. 

7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie budowy 

kanalizacji sanitarnej miejscowości Wisznia Mała i Ligota Piękna – I Etap, który 

obejmuje budowę sieci kanalizacyjnej w rejonach ulic Szkolna i Leśna w Wiszni 

Małej oraz Leśna, Modrzewiowa, Akacjowa, Letniskowa, Sportowa, Główna, Na 

Kolonii, Jaśminowa, Cicha w Ligocie Pięknej. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa naleŜności 

pienięŜnych pobieranych od osób fizycznych w formie łącznego zobowiązania 

pienięŜnego, podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i od posiadania psa 

oraz ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wisznia Mała. 

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi KrzyŜanowice.  

11. Uchwała zmiany uchwały o ustaleniu nazwy ulic we wsi Pierwoszów.  

12. Uchwała w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

14. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

15. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2 

Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu wójta Stanisława Moik. 

Poinformował on radnych o spotkaniach i wydarzeniach, w których uczestniczył w 

ostatnim okresie. 

• Po 10 lutym br. dyrektorzy szkół rozpoczęli składanie wniosków do programu 

dofinansującego pn. SMOK. Wszystkie nasze szkoły starają się o 

dofinansowanie z tego programu. 

• Odbyła się konferencja z zakresu profilaktyki i badań onkologicznych 

• Odbyła się uroczysta sesja Sejmiku samorządowego, na której m.in. wręczono 

medal Honorowego Dolnoślązaka p. Władysławowi Bartoszewskiemu 

• Odbyło się Walne Zgromadzenie Spółek Wodnych. Są duŜe oczekiwania 

Spółek na zwiększenie dotacji w zakresie melioracji i czyszczenia rowów 

przydroŜnych. 

• Razem z Zastępcą Jakubem Bronowickim uczestniczyliśmy w spotkaniu z 

wicemarszałkiem Tadeuszem Drabem, w sprawie pozyskania dla gminy 

środków finansowych. 

• Wielu inwestorów interesuje się terenami w naszej gminie. Odwiedzili nas 

m.in.  

� przedstawiciele firmy TGG, którzy chcą inwestować w grunty połoŜone w 

Psarach, naleŜące do Uniwersytetu Przyrodniczego, a od gminy oczekują 

np. doprowadzenia kanalizacji : 



 3 

� przedstawiciel firmy INTAKUS, która w Ozorowicach posiada nieczynną juŜ 

piaskownię. Na bazie tego wyrobiska firma ta chciałaby wybudować 

ośrodek wczasowy, przystań i domy mieszkalne (przedsięwzięcie pn. Kraina 

OZZ) 

• w Forum Samorządowym w Kudowie uczestniczył Zastępca Wójta, 

• 26 marca br. odbyło się robocze spotkanie z nowo wybranymi sołtysami  

    Następnie Przewodniczący Tadeusz Wyrwas przypomniał radnym, Ŝe zbliŜa się 

termin złoŜenia oświadczeń majątkowych za rok ubiegły. Datą graniczną jest 30 

kwietnia. Radni zostaną takŜe powiadomieni przez słuŜby Wojewody o konieczności 

złoŜenia oświadczeń lustracyjnych. 

 

    Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Wyrwas zaproponował wprowadzenie zmian 

do porządku obrad. W oczekiwaniu na przybycie Wicemarszałka Tadeusza Draba 

zajmiemy się zmianami w planie budŜetu gminy na 2007 rok, a zaraz po tej uchwale 

głos chciałaby zabrać arch. Joanna Mierzejewska, która prosi o przesunięcie punktu 

porządku obrad dotyczącego przystąpienia do opracowania Studium na początek 

obrad ze względów osobistych- powiedział Tadeusz Wyrwas. W związku z tym 

proponuje się przyjąć następujący porządek: 

5. Uchwała w sprawie zmian w planie budŜetu gminy na 2007 r. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wisznia Mała. 

7. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. 

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie budowy 

kanalizacji sanitarnej miejscowości Wisznia Mała i Ligota Piękna – I Etap, który 

obejmuje budowę sieci kanalizacyjnej w rejonach ulic Szkolna i Leśna w Wiszni 

Małej oraz Leśna, Modrzewiowa, Akacjowa, Letniskowa, Sportowa, Główna, Na 

Kolonii, Jaśminowa, Cicha w Ligocie Pięknej. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa naleŜności 

pienięŜnych pobieranych od osób fizycznych w formie łącznego zobowiązania 

pienięŜnego, podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i od posiadania psa 

oraz ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi KrzyŜanowice.  

11. Uchwała zmiany uchwały o ustaleniu nazwy ulic we wsi Pierwoszów.  

12. Uchwała w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

14. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

15. Zamknięcie obrad. 

     Radni jednogłośnie przyjęli proponowane zmiany do porządku obrad. 

Przewodniczący Tadeusz Wyrwas poprosił o zabranie głosu skarbnika gminy Marię 

Januszek, która w sposób szczegółowy zapoznała radnych z uzasadnieniem do 

uchwały.  

Ad. 4 

   W takcie przestawiania podstaw do podjęcia zmian w planie budŜetu na salę obrad 

przybył wicemarszałek województwa dolnośląskiego Tadeusz Drab, który po 

powitaniu przystąpił do ceremonii wręczania aktów wyborów sołtysom. Zastępca 

wójta Jakub Bronowicki odczytywał nazwiska sołtysów, którzy podchodzili do 

Marszałka i odbierali swoje akty wyboru.  

    Po tej ceremonii marszałek Tadeusz Drab powiedział kilka słów o sobie i 

przedstawił problemy, którymi zajmuje się wypełniając funkcję wicemarszałka. 

Następnie poprosił zgromadzonych o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy kolejno udzielał głosu : 

Radnemu Tadeuszowi Iwaszukowi, który zapytał czy funduszami unijnymi moŜna 

dotować bezpośrednio Spółki Wodne prowadzące melioracje. 

T. Drab : jest moŜliwość takich działań i nawet wieś moŜe być beneficjentem. Spółki 

Wodne tworząc budŜet powinny jednak działać kompleksowo i w Wieloletnich 

Programach Inwestycyjnych tzw. WPI ujmować remonty drenarskie. 

Czesław Pisarek: co Pan sądzi o ostatnich decyzjach p. Minister Finansów Z. 

Gilowskiej dotyczących podatku akcyzowego. Czy rolnicy mają szansę na uzyskanie 

dopłat do rzepaku, jako rośliny energetycznej? Czy byłoby to moŜliwe jeszcze w tym 

roku? 

T. Drab: Osobiście uwaŜam, Ŝe swoją decyzją p. Minister zablokowała wiele działań z 

zakresu ochrony środowiska. Wprowadzenie obostrzeń w akcyzie spowodowało 

nieopłacalność produkcji tego surowca, jakim jest rzepak. Zarobią na tym niestety 
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tylko pośrednicy, którzy w tym roku odkupią od rolników rzepak i wywiozą go do 

naszych sąsiadów za Odrę np. do Saksonii, gdzie są duŜe rafinerie. 

J. Bebłocińska – sołtys z KrzyŜanowic – prosiła p. marszałka o pomoc w rozwiązaniu 

problemu związanego z modernizacją drogi łączącej Polanowice z KrzyŜanowicami. 

Odcinek ten jest w katastrofalnym stanie. 

Stanisław Moik – ten odcinek, o którym mówi pani sołtys jest własnością miasta 

Wrocławia. Gmina nie ma wpływu na to, kiedy miasto zdecyduje się go 

modernizować, ale mamy nadzieję, Ŝe jako droga prowadząca do ogromnych pół 

golfowych będzie wzięta pod uwagę. 

Tadeusz Drab – mogę obiecać, Ŝe podczas spotkań w czasie  których  będzie mowa o 

tych sprawach zasygnalizuję i ten problem. 

Henryk Idaczyk – zewsząd społeczeństwo jest informowane o moŜliwości 

wykorzystania wielkich środków z Unii Europejskiej. Jednak w praktyce jest wiele 

czynników, które oddalają gminy od tych pieniędzy np. dochodowość na jednego 

mieszkańca czy współczynnik bezrobocia. 

Tadeusz Drab – wkrótce ma się odbyć konwent marszałków, na którym będziemy 

m.in. poruszać problem uproszczenia procedur udzielania dotacji unijnych. Jednak 

proszę mieć na względzie to, Ŝe te obostrzenia mają na celu maksymalne uchronienie 

tego, co dostajemy do dyspozycji. 

Tadeusz Iwaszuk – chciałbym poruszyć waŜną szczególnie dla naszej gminy sprawę 

budowy wałów przeciwpowodziowych, które mają nas uchronić w przypadku 

ponownego zagroŜenia przed wodami powodziowymi.  

Tadeusz Drab – gminy połoŜone wokół Wrocławia są w uprzywilejowanej pozycji, 

gdyŜ priorytety to zlewnie wód rzeki Oławy, Bystrzycy i Widawy. NaleŜy jednak wziąć 

pod uwagę, Ŝe działania zabezpieczające przed wodą są zaplanowane na wiele lat. 

Ewa Wierzbicka – sołtys Szymanowa- przypominam sobie stworzenie programu pn. 

„Odra 2006”, minął juŜ rok, ale nie widać Ŝadnych prac w tym kierunku. Wiemy, Ŝe 

Wrocław po raz drugi nie pozwoli się zalać, a my w Ŝaden sposób nie jesteśmy 

zabezpieczeni. 

Tadeusz Drab – działania dotyczące realizacji Programu Odra cały czas są 

realizowane. MoŜe nie wszędzie juŜ w terenie, ale na deskach kreślarskich 

inŜynierów. To są programy przewidziane do realizacji na wiele lat. 
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  Z uwagi na konieczność wyjazdu p. wicemarszałka spotkanie zakończyło się o 

godzinie 10.35. 

Ad. 5 – ciąg dalszy 

    Przystąpiono do dalszego ciągu obrad Rady Gminy. Przewodniczący Tadeusz 

Wyrwas poinformował radnych, Ŝe na jego ręce dyrektorzy szkół z Wiszni Małej i 

Kryniczna złoŜyli wnioski o zwiększenie budŜetu do kwoty przewidzianej w projekcie. 

W odpowiedzi wójt gminy stwierdził, Ŝe budŜety tych szkół zostaną szczegółowo 

przeanalizowane i jeŜeli okaŜe się, Ŝe nie jest on zabezpieczony tak jak było to 

przewidziane to zostanie odpowiednio zwiększony. W tym momencie budŜety szkół 

nie są w niczym zagroŜone. Nie ma Ŝadnych opóźnień w wypłatach dla nauczycieli, 

czy członków obsługi. Realizowane są na bieŜąco takŜe inne płatności – powiedział 

wójt Stanisław Moik. 

     Następnie głos zabrał radny Czesław Pisarek, który zgłosił wniosek o 

zrezygnowanie z czytania projektów uchwał przed ich uchwaleniem przez Radę 

Gminy, gdyŜ członkowie Rady otrzymują te projekty na 7 dni przed terminem sesji i 

mają czas na szczegółowe zapoznanie się z nimi. 

Przewodniczący RG Tadeusz Wyrwas poprosił o komentarz radcę prawnego p. Natalię 

Machnacz, która stwierdziła, Ŝe uchwały nie odczytane przed głosowaniem są z mocy 

prawa niewaŜne i Wydział Kontroli i Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego mógłby uznać 

ich niewaŜność nawet wtedy, gdyby wszyscy radni oświadczyli, Ŝe zapoznali się z ich 

treścią. 

     Następnie radny Czesław Pisarek poprosił radcę prawnego o przygotowanie 

podstawy prawnej do tego twierdzenia i przedłoŜenia jej Radzie Gminy na przyszłej 

sesji. 

    Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Wyrwas odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w planie budŜetu gminy na 2007 rok. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 

otrzymała nr V/IV/28/07. Stanowi ona załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

    Przewodniczący obrad oddał głos Zastępcy Wójta Jakubowi Bronowickiemu, który 

poinformował radnych, Ŝe Wójt Gminy jest obowiązany przeprowadzić analizę 

aktualności Studium Zagospodarowania Przestrzennego Gminy. Taka analiza została 
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dla naszej gminy przygotowana i przedstawiona radnym poprzedniej kadencji. 

Wynikło z niej jednoznacznie, Ŝe nasze Studium jest w duŜej mierze nieaktualne. 

Stąd dzisiejsza obecność pani architekt Joanny Mierzejewskiej na sesji – powiedział J. 

Bronowicki. 

   Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu arch. Joannę Mierzejewską. 

Poinformowała ona radnych, Ŝe jest autorem Studium z roku 1999, a takŜe oceny 

aktualności Studium. Architekt J. Mierzejewska uzasadniając potrzebę sporządzenia  

Studium stwierdziła, Ŝe weszła w Ŝycie nowa ustawa o zagospodarowaniu 

przestrzennym i wprowadza ona duŜe zmiany. Poza tym w 99 roku nikt nie 

przewidywał takiego skoku cen na grunty, jaki obserwujemy obecnie. Gwałtownie 

zwiększyło się zapotrzebowanie na grunty budowlane. Pojawiają się inwestorzy 

chcący prowadzić działalność gospodarczą. Wiemy, Ŝe gmina prawdziwe dochody 

osiąga dopiero z wpływów związanych z prowadzoną na jej terenie działalnością 

usługową. Jednak gmina Wisznia Mała takich terenów, na których mogłaby zarabiać 

nie posiada. W związku z tym naleŜy się zastanowić nad zmianą polityki i zmianą 

sposobu wykorzystania gruntów. Gmina jest połoŜona na glebach wysokiej klasy, 

które mogą być wykorzystywane rolniczo, ale jednocześnie jesteśmy gminą 

podwrocławską i co tydzień do Wójta Gminy wpływa po kilka wniosków z prośbą o 

zmianę Studium. Przy tak dobrych glebach pozwolenie na budowę moŜe się odbyć 

tylko za zgodą Ministra Rolnictwa. Nowe Studium jest dla gminy niezbędne, gdyŜ 

pozwoli na rozwiązanie wielu waŜnych problemów np. moŜe narzucić realizacje 

pewnych inwestycji publicznych (tj. szkoły, place zabaw czy lokalizacja przystanków 

autobusowych) dla których inaczej trudno byłoby uzyskać społeczną akceptację. 

Uzbrojenie terenu pozostaje w gestii gminy. Generalnie przy tworzeniu Studium 

przyjmuje się zasadę, Ŝe rozbudowuje się istniejące wsie. Architekt J. Mierzejewska 

omówiła teŜ projektowany przebieg drogi ekspresowej A8 oraz modernizowanej drogi 

krajowej nr 5. 

     Przewodniczący odczytał projekt uchwały przystąpienia do sporządzenia Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wisznia Mała. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/IV/31/07. Stanowi ona 

załącznik nr 5 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 7 
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    Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Wójtowi Gminy, który powiedział, Ŝe w 

budŜecie 2006 roku nadano bieg wielu projektom, a ich realizacja moŜe trwać nawet 

kilka lat. Niektóre z tych projektów będą generowały rozwój gminy, ale niektóre  

społecznie niezbędne generują tylko wydatki. Jednak nasza kondycja finansowa jest 

bardzo dobra. Mamy zabezpieczone środki finansowe na realizację umów, zadłuŜenie 

zgodne z wymogami. Cały czas jednak musimy prowadzić politykę zrównowaŜonego 

rozwoju. 

    Celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy głos zabrała 

skarbnik gminy Maria Januszek. Poinformowała radnych o źródłach dochodów dla 

naszej gminy. Przypomniała radnym, Ŝe dyrektorzy szkół realizują swoje budŜety w 

oparciu o środki gminy. Jeszcze Ŝaden z dyrektorów nie zdecydował się na 

utworzenie konta dochodów własnych. Niektórym udało się pozyskać pewne środki z 

róŜnych programów pomocowych, ale jest to niewielki %. Z sali padły głosy o nie 

odczytywanie całości Sprawozdania, ale udzielanie odpowiedzi na zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję dotyczącą przedłoŜonego 

sprawozdania z wykonania budŜetu za ubiegły rok. 

    Głos zabrał radny Tadeuszowi Dereń, który zapytał, dlaczego udziela się pomocy 

finansowej ze środków pomocy społecznej dla osób bezrobotnych. Z-ca wójta 

odpowiedział, Ŝe są róŜne przyczyny bezrobocia. JeŜeli osoba pozostająca bez pracy 

nie otrzymuje propozycji pracy z Powiatowego Urzędu Pracy to wtedy GOPS takiej 

pomocy odmówić nie moŜe. 

     Radny Tadeusz Górka zapytał, co się składa na tak duŜy koszt remontu świetlicy 

w Ligocie Pięknej, gdyŜ uwaŜa, Ŝe koszty (47 tyś. zł) nie są adekwatne do prac tam 

wykonanych. W odpowiedzi kierownik referatu GKiIT poinformowała, Ŝe były 

wykonywane tam prace remontowe dachu, instalacji elektrycznej i galerii. Natomiast 

w Urzędzie Gminy moŜna szczegółowo zapoznać się z dokumentacją 

przeprowadzonych tam robót – powiedziała S. Hermann. 

Ad. 8 

   Prowadzący obrady Tadeusz Wyrwas oddał głos zastępcy wójta J. Bronowickiemu, 

który przypomniał radnym, Ŝe inwestycja ta rozpoczęła się w roku ubiegłym i miała 

być finansowana z środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Jednak 

pozyskanie wykonawcy zadania było trudne i przeciągnęło się w czasie. W związku z 
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tym nie zdąŜyliśmy wykorzystać w pełni przyznanych środków. Realizujemy to 

zadanie dalej w tym roku i tym roku zrealizujemy poŜyczkę z WFOŚ. 

    Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia 

poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 

Wrocławiu na finansowanie budowy kanalizacji sanitarnej miejscowości Wisznia Mała 

i Ligota Piękna – I Etap, który obejmuje budowę sieci kanalizacyjnej w rejonach ulic 

Szkolna i Leśna w Wiszni Małej oraz Leśna, Modrzewiowa, Akacjowa, Letniskowa, 

Sportowa, Główna, Na Kolonii, Jaśminowa, Cicha w Ligocie Pięknej. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/IV/29/07. Stanowi ona załącznik nr 3 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 9 

     Kolejny punkt porządku obrad dotyczył zmiany uchwały w sprawie inkasa 

podatków. Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu J. Bronowickiemu. 

Poinformował on radnych, Ŝe po wyborach sołtysów naleŜy upowaŜnić nowo wybrane 

na te funkcje osoby do inkasowania podatków na rzecz gminy. Chciałbym zaznaczyć 

– powiedział zastępca wójta, Ŝe obecna interpretacja prawa zezwala na inkasowanie 

podatków sołtysowi, który jednocześnie pełni funkcję radnego. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w 

drodze inkasa naleŜności pienięŜnych pobieranych od osób fizycznych w formie 

łącznego zobowiązania pienięŜnego, podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości i od 

posiadania psa oraz ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/IV/30/07. Stanowi ona 

załącznik nr 4 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 10 

Przewodniczący obrad oddał głos zastępcy wójta J. Bronowickiemu, który 

poinformował radnych, Ŝe projekt uchwały dotyczący nadania nazwy ulicy jest 

przygotowany w związku z prośbą właścicieli działki nr 3/32, którzy mieszkają przy 

tej ulicy i wystąpili z wnioskiem o nadanie dla niej nazwy Akacjowa. 

    Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

KrzyŜanowice. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/IV/32/07. 

Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 11 
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Kolejny punkt porządku obrad takŜe dotyczył nadania nazwy ulicy w Pierwoszowie. 

Uchwała w sprawie nadania nazwy dla ulicy Sportowej była podjęta 21 września 

2006 r. Jednak w wyniku przeoczenia jej nazwa nie została wymieniona w treści 

uchwały, a zaznaczono ją jedynie w załączniku graficznym. Dzisiaj na ręce radnych 

trafia poprawiona po kontroli wewnętrznej uchwała. 

    Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o ustaleniu 

nazwy ulic we wsi Pierwoszów. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr 

V/IV/33/07. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad. 12 

    Przewodniczący T. Wyrwas poprosił o zabranie głosu zastępcę wójta gminy, który 

poinformował radnych, Ŝe w związku z wyborem nowej Rady naleŜy uaktualnić skład 

Komisji Mieszkaniowej. Ruch mieszkaniowy w gminie jest bardzo mały, a społeczna 

komisja mieszkaniowa działa tylko wtedy, gdy ktoś z naszych stałych lokatorów 

wyprowadza się bądź umiera, a był samotny i mieszkanie moŜna wynająć. Na liście 

oczekujących jest wiele osób i rodzin, które mają bardzo trudne warunki 

mieszkaniowe. Z sali padły nazwiska osób – kandydatów do prac w tej komisji: 

• GraŜyna Hadała – wyraziła zgodę 

• Tadeusz Górka – wyraził zgodę 

• Bronisław Stawiński- nie wyraził zgody 

• Małgorzata Ottenbreit – nie wyraziła zgody 

• Franciszek Owsiański – wyraził zgodę 

• Anna Gontarz – nie wyraziła zgody 

W związku z powyŜszym do prac w komisji mieszkaniowej zostali powołani: 

GraŜyna Hadała, Tadeusz Górka oraz Franciszek Owsiański. Członkowie komisji 

jednogłośnie przewodniczącym tej komisji wybrali Franciszka Owsiańskiego. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/IV/34/07. 

Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

Ad. 13 

Uwag do protokołu z ostatniej sesji z dnia 25 stycznia 2007 roku nie zgłoszono. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 14 

     Przewodniczący Tadeusz Wyrwas poinformował, Ŝe na jego ręce wpłynęły dwie 

interpelacje członków Rady Gminy do Wójta Gminy, które dotyczą współpracy Komisji 

budŜetowej z organem wykonawczym gminy oraz informacji o działalności i 

finansowaniu Gminnego Centrum Informacji. Przewodniczący obrad odczytał obie 

interpelacje i przekazał je wójtowi gminy celem przygotowania odpowiedzi. 

     Następnie głos zabrał Czesław Pisarek, który poinformował, Ŝe na stronach 

internetowych gminy www.infowisznia.pl pojawiły się doniesienia dotyczące radnych 

Rady Gminy Wisznia Mała, informujące o tym, Ŝe większość radnych nowej kadencji 

nie jest zainteresowana przekazywaniem wiadomości ze swojej 4-ro miesięcznej 

działalności wyborcom, bowiem nie pojawili się na spotkaniach wiejskich, które 

odbywały się w ostatnim okresie. KaŜdy z radnych ma prawo wyboru sposobu 

komunikowania się z wyborcami, a zarzut mówiący o większości radnych jest 

nieprawdziwy-powiedział Czesław Pisarek. 

     W odpowiedzi głos zabrał dyrektor Gminnego Centrum Informacji Sebastian 

Wierzbicki, który powiedział, Ŝe strona internetowa wymieniona przez p. Pisarka nie 

jest stroną Gminy, ale infocentrum. Tekst na tej stronie został umieszczony po 5 

spotkaniach wiejskich, na których nie było trzech radnych, czyli na większości 

spotkań, jakie do tego czasu się odbyły nie było radnych i to jest zgodne z prawdą. 

Prasa ma prawo do krytyki oraz wygłaszania opinii nawet, jeŜeli są niepochlebne – 

powiedział Sebastian Wierzbicki. 

     Sołtys Wysokiego Kościoła p. BoŜena Bienias zapytała o dwudniowe szkolenie 

radnych mające się odbyć w Dusznikach, na które zaplanowano kwotę 8 tys. zł . 

UwaŜam, Ŝe wyŜywienie i nocleg radni powinni pokryć z własnych diet – powiedziała 

B. Bienias. W odpowiedzi Tadeusz Wyrwas stwierdził, iŜ ofertę szkolenia wybrał z 

wielu propozycji jako atrakcyjną cenowo. Radni powinni podnosić swoje kwalifikacje, 

aby lepiej pracować na rzecz lokalnych społeczności – powiedział Przewodniczący 

Rady Gminy. 

   Następnie głos zabrał Marek Matuszkiewicz, który zapytał czy planowane jest 

przeprowadzenie zabiegów odkomarzania na terenach przy rzece Widawie. 

Przypuszczalnie w tym roku plaga komarów będzie szczególnie uciąŜliwa ze względu 

na łagodny przebieg zimy –powiedział radny Matuszkiewicz. 
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     W odpowiedzi głos zabrała kierownik GKiIT Sławomira Hermann informując, Ŝe 

najprawdopodobniej w odpowiedniej fazie wylęgu komarów będzie zastosowany 

zabieg zamgławiania, który na naszym terenie najlepiej się sprawdza. 

    Następnie radna GraŜyna Hadała zapytała, czy jest osoba, która mogłaby słuŜyć 

pomocą w pozyskaniu środków unijnych na prowadzenie zajęć świetlicowych dla 

dzieci. W odpowiedzi zastępca wójta stwierdził, Ŝe osobą która moŜe pomóc w tym 

zakresie jest dyrektor OKSiR pani Aneta Szczepańska. Radna GraŜyna Hadała 

zapytała takŜe, w jaki sposób planuje się wykorzystać budynki po byłych szkołach 

podstawowych w Piotrkowiczkach i Ligocie Pięknej. Kierownik Sławomira Hermann 

stwierdziła, Ŝe budynek w Ligocie Pięknej po części jest wykorzystany na mieszkanie 

lokatorskie, które wynajmuje wdowa po dyrektorze szkoły podstawowej w Wiszni 

Małej, a parter budynku jest zajęty na potrzeby świetlicy wiejskiej. Z kolei w budynek 

w Piotrkowiczkach przystosujemy na mieszkania do wynajęcia.  

          Wobec wyczerpania się porządku obrad i braku zapytań ze strony radnych i 

sołtysów Przewodniczący Rady Gminy zakończył sesję o godzinie 13.55. 

                                                                         

Podpisał: 

 

Protokołowała: 

Stefania Horyniecka 

 

 

 

 

 

 

 


